

Železnik, 55m2, LUX ID#5102

Cena: 450,00 EUR

www.oglas.rs

Kategorija: Stanova (Nekretnine, Izdavanje)
Lokacija: Železnik (Srbija, Beograd, Čukarica)

Ulica i broj: Lole Ribara
Sobnost: Dvosoban
Opremljenost: Namešten
Kvadratura: 55
Grejanje: Etažno
Nivo u zgradi: Prizemlje

Šifra oglasa: 03-3874338
Datum postavljanja oglasa: 25.05.2026

Kontakt: NEKRETNINE IKAT DOO BEOGRAD-ZEMUN
Telefon: 060/5449-002



Dodatne informacije:

Terasa, Parking, garaža, Internet, Satelitska, kablovska TV

Tekst oglasa:

U prilici smo da vam predstavimo stan za izdavanje u Železniku, u ulici Lole Ribara. Ovaj dvosoban stan nalazi se u prizemlju dvospratne zgrade. Stan je renoviran, po strukturi se sastoji od prostranog dnevno-trpezarijskog dela, spavaće sobe, prostrane ostave i kupatila. Ispred stana se nalazi ograđeni deo, koji ima funkciju terase/dvorišta. Stan je kompletno namešten. Grejanje je na struju (norveški radijatori) Smešten je u neposrednoj blizini stajališta javnog prevoza, olakšavajući pristup svim delovima grada. Stan se izdaje sa parking mestom. Useljivo od 1. jula. Depozit. Agencijska provizija 50% od prve mesečne zakupnine Kontakt telefoni : 011/6707565; 060/5449-002; 011/2015-718 Za više informacija posetite naš sajt <https://www.ikatnekretnine.com/>
We have the opportunity to present you an apartment for rent in Železnik, in Lola Ribara Street. This two-room apartment is located on the ground floor of a two-story building. The apartment has been renovated, its structure consists of a spacious living-dining area, a bedroom, a spacious storage room and a bathroom. In front of the apartment there is a fenced part, which has the function of a terrace/courtyard. The apartment is fully furnished. Heating is electric (Norwegian radiators) It is located in the immediate vicinity of public transport stops, facilitating access to all parts of the city. The apartment is for rent with a parking space. Available from July 1. Deposit. Agency commission 50% of the first monthly rent Contact phones: 011/6707565; 060/5449-002; 011/2015-718 For more information, visit our website <https://www.ikatnekretnine.com/> Предлагаем вашему вниманию квартиру в аренду в Железнике, на улице Лолы Рибары. Эта двухкомнатная квартира расположена на первом

этаже двухэтажного дома. Квартира отремонтирована, состоит из просторной гостиной-столовой, спальни, просторной кладовой и ванной комнаты. Перед квартирой находится огороженная часть, которая может использоваться как терраса/внутренний дворик. Квартира полностью меблирована. Отопление электрическое (норвежские радиаторы). Расположен в непосредственной близости от остановок общественного транспорта, что обеспечивает удобный доступ во все части города. Квартира сдается в аренду вместе с парковочным местом. Доступна с 1 июля. Залог. Комиссия агентства 50% от первой месячной арендной платы. Контактные телефоны: 011/6707565; 060/5449-002; 011/2015-718 Для получения дополнительной информации посетите наш сайт <https://www.ikatnekretnine.com/>

www.oglas.rs

Free Press d.o.o Šafarikova 15, 21000 Novi Sad, +381 21 48 04 555